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 Încheiat azi  25 mai 2010, în cadrul şedinţei ordinare a Consiliului local al 

municipiului Alba-Iulia. 

Şedinţa a fost convocată în baza Dispoziţiei nr. 1177/2010 a Primarului 

municipiului Alba-Iulia. 

Lucrările şedinţei ordinare a Consiliului local sunt publice. 

Popa Pavel: “Conform înţelegerii anterioare preşedintele şedinţei este domnul 

Maier Eugen.” 

Georgeta Rânghet: “Conform regulamentului, supun la vot aprobarea 

procesului verbal al şedinţei ordinare din data de 27 aprilie 2010 şi al şedinţei 

extraordinare din data de 11 mai 2010. Dacă aveţi discuţii? Dacă nu supun la vot.” 

“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 18  voturi pentru.” 

 Maier Eugen: "La şedinţă sunt prezenţi un număr de 20 consilieri (domnul 

viceprimar Bogăţan Ioan şi domnul Hondola Liviu intră în sală şi încep să voteze la 

punctul II al capitolului Diverse), lipseste domnul consilier Co;eriu Sorin Nicolae, 

deci şedinţa noastră este legal constituită." 

Domnilor consilieri doresc să precizez faptul că, la lucrările şedinţei noastre  

participă: d-na Georgeta Rânghet – şef serviciu administraţie publică locală, juridic, 

contencios, autoritate tutelară, d-na Teofila Ţîr – director economic, d-na Silvia 

Moldovan – director tehnic, d-na Aurica Groza şef  Serviciu public comunitar pentru 

cadastru şi agricultură, d-na Mirela Popescu – consilier juridic, d-na Mihaela Petcu - 

consilier precum şi presa. 

 Maier Eugen: "Domnilor consilieri înainte de a se trece la dezbaterea punctelor 

înscrise pe ordinea de zi, trebuie să stabilim ce modalitate de vot vom folosi. Eu 

propun să folosim votul deschis prin ridicare de mâini." 

Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 18 voturi pentru. 

 Maier Eugen: "Pe ordinea de zi  aveţi 20 proiecte de hotărâre iar peste ordinea 

de zi au fost introduse proiectele: 

  21. Proiect de hotărâre cu privire la documentaţia tehnică de rectificare a 

suprafeţei imobilului (teren) situat în Alba-Iulia, strada Henri Coandă, nr. 20. 

  22. Proiect de hotărâre privind acordarea de facilităţi fiscale persoanelor fizice 

care îşi reabilitează locuinţele. 

 Maier Eugen: "Domnilor consilieri supun la vot dacă sunteţi de acord cu 

ordinea de zi modificată. La Diverse avem 3 puncte." 

Fiind supusă la vot, propunerea a fost votată cu 18 voturi pentru. 

Maier Eugen: “Şi acum prezint următorul 

 

 

 



PROIECT AL ORDINII DE ZI: 

 

I. Diverse. 

 

 II. Proiecte de hotărâri privind: 

1. Aprobă unele cheltuieli suplimentare de transport, efectuat cu autocarul,  

pe ruta Alba Iulia – Alessandria şi retur în data de 9 mai 2010. 

2. Aprobă nivelurile pentru valorile impozabile, impozitele şi taxele locale, 

alte taxe asimilate, taxe speciale, precum şi amenzile aplicabile în 2011. 

3. Aprobă cheltuirea unor sume de bani din bugetul local al municipiului 

Alba Iulia pe anul 2010 – capitol cultură. 

4. Aprobă prelungirea termenului contractului de închiriere nr. 12859/2002. 

5. Aprobă vânzarea prin negociere directă a unui imobil (teren) situat în Alba 

Iulia, str. Bucovinei, nr. 11B. 

6. Aprobă vânzarea prin negociere directă a unui imobil (teren) situat în Alba 

Iulia, str.Tudor Vladimirescu(B-dul Regele Carol I), nr. 12. 

7. Aprobă vânzarea prin negociere directă a unui imobil (teren) situat în Alba 

Iulia, B-dul Revoluţiei 1989, nr. 1B. 

8. Aprobă atribuirea denumirii unor străzi. 

9. Aprobă şi avizează  documentaţii de urbanism (PUD, PUZ): 
 Art.1: Avizează “INSTALARE CABLU FO AERIAN SI SUBTERAN, INTRE 

STATIA TURNATORIE STATIA BARABANT”, solicitant SC VODAFONE ROMANIA SA 
prin SC ELECTROGRUP SA.  

 Art.2: Avizează Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTE UNIFAMILIALE, ALBA IULIA – OARDA DE JOS, 
STR. DUMBRAVITEI F.N. extravilan”, solicitant FLOREA EMANOIL. 

 Art.3: Avizează Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU CONSTRUIRE HALE INDUSTRIALE SI BIROURI, ALBA IULIA, OARDA DE 
JOS, extravilan”, solicitant VODA ADRIAN COSMIN, BALDEA ADRIAN NICOLAE”. 

 Art.4: Avizează Planul Urbanistic Zonal “MODIFICARE PUZ ALBA IULIA-
MICESTI: CONSTRUIRE LOCUINTE INDIVIDUALE SI CREARE STRADA, str. GARDA 
(50-III)”, solicitant CHERTES TRANDAFIR FLORIN si STEFANA, OLTEANU IOAN si 
MARIA, MUDACI MOTREA si STEFAN. 

 Art.5: Avizează Planul Urbanistic Zonal “EXTINDERE SEDIU FIRMA SI 
CONSTRUIRE HALA CONFECTII METALICE, STR. LIVEZII”, solicitant SC M.M. 
INDUSTRY SRL. 

 Art.6: Avizează Planul Urbanistic Zonal “CONSTRUIRE LOCUINTA 
UNIFAMILIALA, STR. MARCUS AURELIUS”, solicitant DOBROTA  ANA. 

 Art.7: Avizează Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE UN INTRAVILAN 
PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTE UNIFAMILIALE, STR. BRADULUI”, solicitant 
HANES LUCRETIA SI HANES VOICU. 

 Art.8: Avizează Planul Urbanistic Zonal “CONSTRUIRE LOCUINTA 
UNIFAMILIALA, STR BRINDUSEI”, solicitant FRATILA  IOSIF. 

 Art.9: Nu Avizează Planul Urbanistic Zonal “SCHIMBARE REGIM DE 
INALTIME DIN D+P+3E IN D+P+3E+M – LA BLOCUL A4, str. Vasile Alecsandri”, 
solicitant SC ALPHA IMOBILIARE SRL. 

     Art.10: Aproba Planul Urbanistic de Detaliu “CONSTRUIRE GARAJ PENTRU 
2 MASINI,  B-DUL TRANSILVANIEI, NR. 22”, solicitant BONTEA MARIA, BONTEA 
PAMFIL. 

 Art.11: Aproba Planul Urbanistic de Detaliu “SCHIMB DE DESTINATIE DIN 
PUNCT TERMIC IN LOCUINTE COLECTIVE P+3E, Ampoi III”, solicitant SC DRAGON 
RC SRL. 

 Art.12: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “SCHIMB DE DESTINATIE       



PARTIALA DIN LOCUINTA IN GRADINITA PENTRU PERSOANE NEVAZATOARE, CU 
EXTINDERE SI MODERNIZARE, str. Nicolae Grigorescu, nr,1i”, solicitant BOLEA 
NICOLAE si BOLEA MARIA. 

 Art.13: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “REAMENAJARE PIATA DE 
VECHITURI, STR. GH. SINCAI”, solicitant SC CORA CONSTRUCT SRL. 

 Art.14: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “CONSTRUIRE HALE DE PRODUCTIE, 
STR. AL. I. CUZA , NR.33”, solicitant SC IPEC SA . 

 Art.15: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCEREA IN INTRAVILAN 
PENTRU CONSTRUIRE LOCUINŢE UNIFAMILIALE, ALBA IULIA –  MICEŞTI, ZONA  
„ŞES”, solicitant NOVACEANU IULIA. 

 Art.16: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU CONSTRUIRE LOCUINŢE UNIFAMILIALE, ALBA IULIA – OARDA DE JOS, 
ZONA „OBREJA”, CONTINUARE LA STR. GAROAFELOR, FN”, solicitant JOSAN RADU 
FLORIN SI SAS GHEORGHE. 

 Art.17: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU CONSTRUIRE HALA INDUSTRIALA SI IMPREJMUIRE TEREN , SOSEAUA 
DE CENTURA, FN”, solicitant SC SETINSTAL SRL. 

 Art.18: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “MODIFICARE REGLEMENTARI 
URBANISTICE AFERENTE LOTULUI, STR. LUPSA, F.N. INTRAVILAN”, solicitant 
OPREAN IOAN STEFAN, PETRASCU RARES ALEXANDRU. 

 
 Art.19: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “CONSTRUIRE LOCUINTE FAMILIALE 

INDIVIDUALE, INSIRUITE, CUPLATE SI CREERE DRUM DE ACCES, ALBA IULIA –
Zona DINAMITA”, solicitant COSMA VASILE, DRAGOMIR IRIMIE, CIOANCA VALER, 
CORDOS MARCEL, GOMBOS REMUS. 

 Art.20: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 
PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTA UNIFAMILIALA, ZONA VALEA AURULUI”, 
solicitant HETEA GABRIEL. 

   Art.21 : Aprobă Planul Urbanistic Zonal “MODIFICARE UTR ZONA DE 
LOCUINTE INDIVIDUALE IN ZONA MIXTA, STR. FLORILOR, NR. 6”, solicitant POPA 
MARIA. 

 

10. Aprobă modificarea caracteristicilor principale şi a indicatorilor tehnico-

economici aprobaţi prin HCL nr. 111/2009 pentru obiectivul: „Modernizare 

DN1 – E81 de la KM 382+400 la KM 385+160, str. Al. I. Cuza, inclusiv podul 

peste râul Ampoi şi pasajul peste calea ferată – municipiul Alba Iulia”.  

11. Aprobă parcelarea imobilului situat în Alba Iulia, str. Ulmului nr. 1C, 

înscris în CF nr. 10104 Alba Iulia în vederea restituirii în condiţiile Legii nr. 

10/2001. 

12. Aprobă revocarea HCL nr. 348/2009 cu privire la transmiterea dreptului de 

administrare asupra unor imobile la  Direcţia de Sănătate Publică a Judeţului 

Alba.  

13. Aprobă înscrierea dreptului de proprietate a municipiului Alba Iulia asupra 

imobilului Casa Copiilor, str. M. Viteazu.  

14. Aprobă însuşirea documentaţiei tehnice de parcelare a unui imobil (teren) 

situat în Alba Iulia str. Arieşului FN.  

15. Aprobă donaţia unui teren (drum) situat în Alba Iulia, zona „Coasta Curată”. 

16. Aprobă donaţia unui teren (drum) situat în Alba Iulia – Bărăbanţ, str. zona 

„Peste Vale”. 

17. Aprobă expertiza tehnică efectuată în dosar nr. 4368/176/2009 aflat pe rol 

la Judecătoria Alba Iulia. 

18. Aprobă expertiza tehnică efectuată în dosar nr. 6583/176/2009 aflat pe rol 



la Judecătoria Alba Iulia. 

19. Aprobă expertiza tehnică efectuată în dosar nr. 2356/176/2008  aflat pe rol 

la Judecătoria Alba Iulia. 

20. Aprobă alegerea preşedintelui de şedinţă care va conduce lucrările 

Consiliului local al municipiului Alba Iulia în perioada iunie – august 2010. 

 

           III. Stabilirea datei şedinţei Consiliului local al municipiului Alba Iulia pentru 

luna iunie 2010. 
 

 

 I. DIVERSE 

 I. Maier Eugen: “La diverse avem un referat prin care ni se cere revocarea 

Hotărârii nr. 405/2009. Din partea Serviciului public comunitar pentru cadastru şi 

agricultură din cadrul Primăriei avem propunerea să ne menţinem hotărârea. Supun la 

vot cine este pentru menţinere.” 

 “Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 18 voturi pentru menţinere.” 

 

 II. Maier Eugen: “Mai avem o solicitare din partea firmei Monolit de scutire de 

la plata redevenţei. Din partea compartimentului de specialitate din Primărie ni s-a 

spus că această firmă este în insolvenţă. Ca atare această cerere trebuia trimisă de  

judecătorul sindic sau de administratorul lichidator care se ocupă de această firmă. 

Deci consider că nu sunt îndeplinite condiţiile.” 

 Intră în sala de şedinţă domnul viceprimar Bogăţan Ioan şi domnul consilier 

Hondola Liviu.” 

 Sandu Cornel Stelian: “Numai puţin. Dacă este în insolvenţă suma datorată 

Primăriei trece la masa credală.” 

 Maier Eugen: “Da. Dacă nu mai aveţi şi alte discuţii supun la vot propunerea 

de a nu aproba această cerere.” 

 “Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru a nu aproba 

această cerere.” 

 Paul Voicu: “Să vină să solicite cine trebuie.” 

 

 III. Pleşa Gabriel: “Dacă îmi permiteţi. Ne-am hotărât colegii din grupul liberal 

să donăm indemnizaţia pe această lună Spitalului de Oncologie. Fac apel şi la alţi 

colegi care vor să facă acelaşi lucru.” 

 Maier Eugen: “Deschideţi dumneavoastră o listă sau compartimentul de 

specialitate din Primărie se va ocupa de acest lucru. Cum doriţi. Dacă nu mai sunt alte 

discuţii la diverse, trecem la ordinea de zi.” 

 

 

 

        1. Aprobă unele cheltuieli suplimentare de transport, efectuat cu autocarul  pe 

ruta Alba Iulia-Alessandria şi retur în data de 9 mai 2010. 

 Se dă cuvântul doamnei Luci Man care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 



 Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Maier Eugen: "Domnilor consilieri dacă nu sunt discuţii supun la vot prezentul 

proiect de hotărâre."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 134/2010 
 

 

 2. Aprobă nivelurile pentru valorile impozabile, impozitele şi taxele locale, alte 

taxe asimilate, taxe speciale, precum şi amenzile aplicabile în 2011. 

Se dă cuvântul doamnei Anuţa Şinar care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 

 Marius Rotar: "Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Maier Eugen: “Discuţii?” 

 Pleşa Gabriel: “Să ne spună doamna Şinar unde sunt modificări la acest punct.” 

 Anuţa Şinar: “Nu se modifică decât la facilităţi fiscale. De acolo am scos un 

articol. Era cel referitor la familiile care au copii cu handicap. Deci ce nu era prevăzut 

în legea persoanelor cu handicap. Dumneavoastră, Consiliul local, aţi hotărât cândva 

să le dăm şi lor. Dar mai jos am scris că, orice caz special va fi trecut pe ordinea de zi 

separat pentru fiecare persoană care are probleme. Pentru că noi am avut săptămâna 

trecută o instruire la nivel de ministru de finanţe şi administraţie locală şi ni s-a spus 

ceva de genul următor: codul fiscal se va modifica iar valoarea înlesnirilor pe care 

Consiliul local le va acorda  de anul viitor va trebui suportată  prin majorarea 

impozitelor celorlalţi contribuabili. Şi atunci am zis că printr-o anchetă socială se va 

evalua corect familia respectivă şi vedem de ce alte indemnizaţii  mai beneficiază şi 

venim cu fiecare caz pe ordinea de zi şi le dezbatem.” 

 Pleşa Gabriel: “Deci alte modificări nu mai sunt?” 

 Anuţa Şinar: “Nu. Ca şi cuantum au rămas aceleaşi.” 

Maier Eugen: "Domnilor consilieri dacă nu mai sunt discuţii supun la vot  

proiectul de hotărâre."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 135/2010 

 

Anuţa Şinar: “Aş vrea să discutăm şi celălalt proiect de hotărâre de pe ordinea 

de zi care este legat de facilităţi fiscale. 

22. Proiect de hotărâre privind acordarea de facilităţi fiscale persoanelor fizice 

care îşi reabilitează locuinţele. 

Se dă cuvântul doamnei Anuţa Şinar care prezintă proiectul de hotărâre precum 

şi raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Marius Rotar care prezintă raportul de avizare 

din partea Comisiei Consiliului local  de studii, prognoze economico-sociale, buget, 

finanţe, servicii publice şi comerţ. 



 Marius Rotar: "Comisia a avizat nefavorabil acest proiect de hotărâre şi avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia." 

 Maier Eugen: “Are cuvântul domnul Pleşa.” 

 Pleşa Gabriel: “Să vă spun la ce ne-am referit. Mai exact la reabilitarea 

locuinţei. Am vrut să extindem puţin această înlesnire la cei care îşi fac modificări. Şi 

am specificat în proiect: tâmplăria veche înlocuită cu termopan contribuie la 

îmbunătăţirea coeficientului termic la clădiri. În ultimii trei ani s-au aprobat chiar şi 

aici foarte multe proiecte prin care să reabilităm clădiri, să refacem faţade. Dar nu s-

au realizat nici unul. Oamenii au început şi şi-au rezolvat personal anumite blocuri. 

Au beneficiat de această scutire de impozit. Şi aş vrea să extindem puţin pentru că 

omul cred că rezolvă mai repede dacă are anumite facilităţi.” 

 Maier Eugen: “Din câte ştiu eu nu se poate. Şi dacă unul dintre ei nu este de 

acord nu se poate face. O să dau cuvântul domnului viceprimar Paul Voicu.” 

 Paul Voicu: “O dată legislaţia cu privire la reabilitarea termică îşi urmează 

cursul ei. Noi suntem pregătiţi foarte bine. Se poate vedea chiar la noi la clădiri. Zeci 

de scări vor să intre în acest program de reabilitare. Faptul că anul trecut nu am primit 

nici un leu pentru acest domeniu, asta este. Noi nu am putut prevedea în buget mai 

mult decât proiectul şi documentaţiile pe care le-am făcut. Dar vis a vis de această 

înlesnire pe care noi am dat-o în consiliu pot să vă spun că sunt peste 3000 şi ceva de 

cazuri care sunt înregistrate. Sunt câteva miliarde bune care înseamnă tot minus la 

bugetul local.” 

 Sandu Cornel Stelian: “Trei miliarde.” 

 Paul Voicu: “Sunt trei miliarde pe care nu îi avem şi dacă venim tot cu alte şi 

alte înlesniri la bugetul care anul acesta este aşa cum este… Lăsaţi-i aşa. Nu discut 

deloc politic. Vă rog să mă înţelegeţi. Discut tehnic. Lăsaţi-i aşa pe reabilitarea 

termică pe care o fac. În momentul în care îşi pun schela şi blochează domeniul 

public, îl murdăresc, îl devastează, cu spaţii verzi cu tot ce e acolo.” 

 Pleşa Gabriel: “Dacă la fel vor veni şi banii anul acesta… Aceasta e problema.” 

 Paul Voicu: “Această înlesnire o dăm oricum. Dumneavoastră aţi votat. 

Hotărârea este aplicabilă. Este în vigoare. Am discutat şi cu doamna Şinar şi cu 

domnul Primar. Ea nu s-a anulat. Deci cine face reabilitarea la apartament primeşte 

această scutire la impozit pentru un an de zile. Rămâne valabil.” 

 Contor Gheorghe: “Şi casele particulare, domnul viceprimar?” 

 Paul Voicu: “Cu toţii ştiţi foarte bine ce înseamnă reabilitare termică de patru 

ani de zile. Ce prevede această legislaţie şi că ea se referă la clădirile de locuit 

multietajate. Asta e legislaţia. Nu putem face noi Consiliu local legi noi că nu ne dă 

nimeni dreptul. Legislaţia făcută de Parlamentul României prevede clădire de 

locuinţe multietajate. Nici aceste clădiri multietajate nu permit toate reabilitarea decât 

cele care se încadrează în cerinţele legislaţiei. Adică care au pierderi foarte mari, care 

sunt din beton, care sunt dintr-un anumit tip de cărămidă de exemplu. Sunteţi 

constructori şi ştiţi despre ce vorbesc. Nu permite legislaţia.” 

 Contor Gheorghe: “Ştiu dar şi casele particulare au încălzire.” 

 Paul Voicu: “Nu se încadrează în legislaţie.” 

 Maier Eugen: “Din câte ştiu eu ceea ce am aprobat noi este în vigoare şi se 

aplică.” 

 Anuţa Şinar: “Problema este că dacă, şi sigur se modifică hotărârea  până la 

sfârşitul anului şi dacă va trebui să majorăm impozitele celorlalţi contribuabili pentru 

cei la cre le dăm scutire, dumneavoastră sunteţi cei care veţi hotărî care sunt cei 



pentru care majorăm. Dăm 3 miliarde scutire dar majorăm cu aceeaşi sumă pentru 

restul populaţiei.” 

 Pleşa Gabriel: “Legea nu a apărut încă.” 

 Anuţa Şinar: “Nu a apărut dar oricum vom intra încă o dată cu ea pe ordinea de 

zi şi aplicabilitatea va intra în vigoare de anul viitor.” 

 Baco Mihai: “Eu aş mai spune ceva raportat la această propunere. Să ne 

gândim că poimâine sau când va ieşi ordonanţa de urgenţă  foarte multe facilităţi care 

au fost acordate până acum vor fi tăiate. În aceste condiţii să venim noi cu o hotărâre 

de consiliu prin care să acordăm noi alte facilităţi pe lângă legea care va guverna 

toate aceste facilităţi, nu mi se pare normal. În condiţiile în care va apărea această 

ordonanţă, şi miercuri trebuie să apară, facem un lucru de mântuială. Eu chiar o spun 

tehnic. Nu sub altă formă. Şi mie mi-ar fi plăcut să primesc banii pentru că mi-am 

reabilitat termic casa acum doi ani. Dar în aceste condiţii în care Guvernul scoate 

ordonanţa prin care foarte multe facilităţi vor fi tăiate, să venim noi cu alte facilităţi 

nu ştiu dacă vom putea menţine noi această hotărâre.” 

 Anuţa Şinar: “Vreau să vă spun foarte scurt cum stăm cu înlesnirile din anul 

2008 încoace. În anul 2008 am avut 1880 de persoane şi anul acesta suntem abia la 

jumătatea lui şi din apartamente 17% au primit deja scutirea.” 

 Pleşa Gabriel: “O completare aş vrea la ceea ce spunea domnul Baco. Poate o 

ordonanţă de urgenţă sau nenumărate vor fi date anul acesta dată fiind şi situaţia. Dar 

trebuie să ne gândim că am veni în ajutorul oamenilor, că ei ar investi, şi-ar face puţin 

confort în apartamentul lor şi ar mai mişca ceva. În sensul acesta ne-am gândit la 

proiect.” 

 Bărdaş Horea Mihai: “O întrebare domnul viceprimar. În momentul în care 

face reabilitarea termică mi se pare normal să-şi schimbe şi geamurile cu termopane. 

Şi în momentul acela primeşte şi pentru termopan scutirea de impozit. E destul un an 

de zile.” 

 Marius Rotar: “Exact în cele susţinute de domnul viceprimar Paul Voicu am 

analizat şi noi în comisie situaţia şi am dat un aviz nefavorabil.” 

 Maier Eugen: “Dacă nu mai aveţi şi alte discuţii referitoare la acest proiect 

supun la vot în forma prezentată.” 

 “Fiind supus la vot proiectul a fost votat cu 6 voturi pentru Breaz Valer Daniel, 

Dărămuş Marcela Eugenia, Lupea Iulian Nelu, Puican Ioan, Pleşa Gabriel, Hondola 

Liviu şi 14 voturi împotrivă Sandu Cornel Stelian, Cimpoeş Cornel Pavel, Baco 

Mihai, Bărdaş Horea Mihai, Cornea Vasile, Bogăţan Ioan, Paul Voicu, Rotar Marius, 

Maier Eugen, Popa Pavel, Domuţa Iulius Viorel, Pop Monica Liana, Oneţiu Maria 

Cornelia, contor Gheorghe.” 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 136/2010 

 

  

 3. Aprobă cheltuirea unor sume de bani  din bugetul local al municipiului Alba-

Iulia pe anul 2010-capitol cultură. 

Se dă cuvântul doamnei Luminiţa Fara care prezintă proiectul de hotărâre 

precum şi raportul de specialitate.  

Se dă cuvântul d-lui consilier Vasile Cornea care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei de specialitate a Consiliului local pentru activităţi ştiinţifice, 

învăţământ, cultură, sănătate, protecţia socială, culte, sport, agrement, turism şi 



protecţia copilului. 

Vasile Cornea: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”. 

Luminiţa Fara: “La art. 3 este vorba de bugetul local dar sunt sponsorizările. 

Până acum s-a strâns din sponsorizări suma de 35.500 de lei.” 

Maier Eugen: “Am înţeles. Dacă sunt discuţii?” 

Paul Voicu: “Domnul preşedinte! Dacă îmi permiteţi aş propune totuşi o sumă. 

După cunoştinţele nostre, cu toţi agenţii economici cu care am vorbit, bănci, sponsori 

suma este undeva la 700 milioane. Se va strânge. Va trebui să plătim noi doar partea 

tehnică, de scenă, artificii. Nu plătim artişti. Doar costurile acestea sunt. Concursul de 

majorete care este la nivel naţional făcut la Alba-Iulia ne costă doar 8000 lei. Avem 

doar 2 delegaţii străine. Una de patru şi alta de cinci persoane. Nu mai suntem aşa 

bulversaţi ca anii trecuţi când v-aţi ocupat aproape fiecare consilier de câte o 

delegaţie. Eu zic să punem până la suma de 80 sau 100. Stabilim cât. Oricum nu 

putem cheltui mai mult decât putem strânge din sponsorizări. Să fie un lucru foarte 

clar.” 

Vasile Cornea: “Eu vă propun 100.000 de lei.” 

Paul Voicu: “Şi eu tot 100.000 de lei propun.” 

Contor Gheorghe: “Să nu propunem nici o sumă. Să scriem la cheltuieli suma 

obţinută din sponsorizări.” 

Paul Voicu: “Dar nu avem nivelul total al sponsorizărilor. Pentru că ele sunt în 

curs. Noi putem să vă dăm din extrasul de cont doar câţi bani sunt în contabilitate 

deja.” 

Hondola Liviu: “Eu zic să facem o şedinţă extraordinară când ştim exact ce 

sumă avem.” 

Paul Voicu: “Nu putem face pentru că noi avem zilele oraşului vineri, sâmbătă 

şi duminică.” 

Maier Eugen: “Oricum nu putem cheltui mai mult decât avem.” 

Paul Voicu: “Nu ştiu de ce ne cramponăm atât pentru că e vorba de 

sponsorizări.” 

Maier Eugen: “Mai sunt discuţii?” 

Marius Rotar: “Mai sunt. Noi trebuie să înţelegem că e necesar să aprobăm o 

sumă pentru că ea vine prinsă în bugetul local. Eu vă propun 100.000 de lei.” 

Maier Eugen: “Comisia a propus 1 miliard.” 

Bărdaş Horea Mihai: “O întrebare. Dacă poate domnul vice să-mi răspundă. 

Câţi interpreţi de muzică populară s-au înscris să cânte pe gratis.” 

Paul Voicu: “Deocamdată numai Ionuţ Fulea.”  

Maier Eugen: "Domnilor consilieri dacă nu mai sunt discuţii supun la vot  

proiectul de hotărâre cu amendamentul propus."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 17 voturi pentru şi 3 abţineri Pleşa 

Gabriel, Puican Ioan, Hondola Liviu." 

 Hondola Liviu: “Eu mă abţin până avem suma clară.” 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 137/2010 

 

 4. Aprobă prelungirea termenului contractului de închiriere nr. 12859/2002. 

Se dă cuvântul d-lui Mihai Pripon care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate. 



Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

Hondola Liviu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Se dă cuvântul doamnei Pop Monica care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei pentru administraţie publică locală, juridică şi disciplină, relaţii cu 

publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 

şi libertăţilor cetăţeneşti. 

Pop Monica: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Mihai Pripon: “E vorba de Librăriile Humanitas. În comisie s-a propus suma de 

200 de euro.” 

Maier Eugen: " Supun la vot cine este de acord cu aprobarea acestui proiect."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 138/2010 
 

  

5. Aprobă vânzarea prin negociere directă a unui imobil (teren) situat în Alba-

Iulia, str. Bucovinei, nr. 11B. 

Se dă cuvântul d-lui Mihai Pripon care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

Hondola Liviu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Maier Eugen: “Din câte rezultă este vorba de un teren în curtea omului.” 

Mihai Pripon: “Da. La 60 de euro/mp.” 

Maier Eugen: "Domnilor consilieri dacă mai nu  sunt discuţii supun la vot  

proiectul de hotărâre."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 139/2010 

 

 6. Aprobă vânzarea prin negociere directă a unui imobil (teren) situat în Alba-

Iulia, str. Tudor Vladimirescu (B-dul Regele Carol I), nr. 12. 

Se dă cuvântul d-lui Mihai Pripon care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate.  

Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

Hondola Liviu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Maier Eugen: “Este tot o negociere directă la valoarea de 200 euro/mp, TVA 

inclus. Este o construcţie pe acest teren.” 

Maier Eugen: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot  proiectul 

de hotărâre ."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 



 S-a adoptat Hotărârea nr. 140/2010 

 

 

 7. Aprobă  vânzarea prin negociere directă a unui imobil (teren) situat în Alba-

Iulia, B-dul Revoluţiei 1989, nr. 1B. 

Se dă cuvântul d-lui Mihai Pripon care prezintă proiectul de hotărâre precum şi 

raportul de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

Hondola Liviu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Maier Eugen: “Este vorba tot de o negociere directă a unui  imobil teren la 40 

euro cu TVA inclus.” 

Mihai Pripon: “În comisie s-a propus ca preţul să fie de 100 euro cu TVA 

inclus.” 

Maier Eugen: “Este vorba de domnul Stanciu.”  

Maier Eugen: "Domnilor consilieri dacă nu mai sunt discuţii supun la vot  

proiectul de hotărâre cu amendamentul comisiei."  

"Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

 S-a adoptat Hotărârea nr. 141/2010 
 

 

      8. Aprobă atribuirea denumirii unor străzi. 

     Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Popa Pavel care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei de specialitate a Consiliului local pentru activităţi ştiinţifice, 

învăţământ, cultură, sănătate, protecţia socială, culte, sport, agrement, turism şi 

protecţia copilului. 

Popa Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia”. 

Maier Eugen: "Dacă nu aveţi discuţii supun la vot proiectul de hotărâre." 

  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

   S-a adoptat Hotărârea nr. 142/2010 

 

 

9. Aprobă şi avizează documentaţii de urbanism.  

  

Art.1: Avizează “Instalare cablu Fo aerian şi subteran între Staţia Turnătorie 

Staţia Bărăbanţ”, solicitant SC Vodafone România SA prin Electrogrup SA. 

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 

specialitate.  

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 



monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a propus doar subteran.” 

 Maier Eugen: “Dacă nu mai sunt discuţii supun la vot cine este pentru cu 

propunerea comisiei.” 

        “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 
  

 Art.2: Avizează Planul Urbanistic Zonal “Introducere în intravilan pentru 

construire locuinţe unifamiliale, Alba Iulia – Oarda De Jos, str. Dumbrăviţei, FN 

extravilan”, solicitant Florea Emanoil. 

         Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum  şi raportul de 

specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil cu condiţia să mute drumul 

pe partea cealaltă.” 

Călin Hedviga: “Condiţia a fost introdusă.” 

Maier Eugen: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot avizarea acestuia.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

  

 

 

 Art.3: Avizează Planul Urbanistic Zonal “Introducere în intravilan pentru 

construire hale industriale şi birouri, Alba-Iulia, Oarda de Jos, extravilan”, solicitant 

Vodă Adrian Cosmin, Bâldea Adrian Nicolae.” 

Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum  şi raportul 

de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Maier Eugen: “Dacă nu mai sunt discuţii supun la vot avizarea acestui PUZ.” 

“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 

  

Art.4: Avizează Planul Urbanistic Zonal “MODIFICARE PUZ ALBA IULIA-

MICESTI: CONSTRUIRE LOCUINTE INDIVIDUALE SI CREARE STRADA, str. 

GARDA (50-III)”, solicitant CHERTES TRANDAFIR FLORIN si STEFANA, 

OLTEANU IOAN si MARIA, MUDACI MOTREA si STEFAN. 

          Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga  care prezintă PUZ-ul precum şi raportul de 

specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui Cimpoeş Cornel Pavel consilier care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 



lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil  acest proiect de hotărâre.” 

Maier Eugen: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot avizarea acestui PUZ .” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

  

  

      Art.5: Avizează Planul Urbanistic Zonal “EXTINDERE SEDIU FIRMA SI 

CONSTRUIRE HALA CONFECTII METALICE, STR. LIVEZII”, solicitant SC 

M.M. INDUSTRY SRL. 

             Se dă cuvântul d-nei Călin Hedviga  care prezintă PUZ-ul precum şi raportul 

de specialitate. 

 Maier Eugen: “Comisia?” 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a cerut POT de 60%.” 

Călin Hedviga: “Condiţia a fost introdusă mai puţin condiţia de restudiere a 

accesului în incintă.” 

Bărdaş Horea Mihai: “E zonă industrială pe Livezii? Nu putem vedea?” 

Laura Enache: “Accesul se va face prin hala existentă. Există o hală construită, 

autorizată care e la stradă. Nu se poate demola hala dar se va face un culoar de acces 

în curte.” 

Baco Mihai: “Inclusiv cu maşinile?” 

Laura Enache: “Inclusiv maşinile şi camioanele care vor aproviziona. Hala e  

destul de mare şi de înaltă şi o parte din ea o vor sacrifica pentru că trebuie să aibă 

acces în curte." 

Baco Mihai: “Eu aşa ceva nu am mai auzit.” 

Marius Rotar: “Cred că discuţia nu are rost. Vreau să anunţ Consiliul local că 

societatea pe care o patronez este în litigiu pentru acest teren cu trei societăţi printre 

care şi aceasta. Ea nu va mai avea suprafaţa de teren pe care o cere acum. Se va muta. 

Cu certitudine sunt 2 expertize tehnice făcute de experţi numiţi de tribunalul Alba şi 

ambii experţi au hotărât că trebuie să se mute această societate. Dar să vă spun despre 

ce este vorba. Înainte ca eu să cumpăr această societate, consiliul de administraţie al 

Autotrans a vândut o suprafaţă de teren unei firme condusă de Cuzneţov Alexandru. 

Firma respectivă a cumpărat terenul. Dar la înţelegere cu fostul director a mutat 

gardul. Deci a cumpărat 100 mp. Dau un exemplu. Dar gardul l-a mutat mai spre 

societatea mea şi nu a respectat grăniţuirea. Nu l-a făcut unde trebuia. Şi a mai luat 

încă 800 mp de la societatea Autotrans.” 

Sandu Cornel Stelian: “Pe care l-a vândut altei firme.” 

Marius Rotar: “De cinci ani suntem în proces. Acum se finalizează. De cinci 

ani în procesul acesta de grăniţuire au fost 2 expertize pentru că s-a tot contestat. Nu e 

recurs. E numai fondul. Dar cert e că ambii experţi au hotărât că ei trebuie să-şi mute 

gardul cu 800 mp mai puţin. Sunt afectate trei societăţi.” 

Laura Enache: “Când mi-au dat actele pentru teren era între actele respective o 

sentinţă prin care se justifică că acest teren este proprietatea firmei MM.” 

Marius Rotar: “Nu există aşa ceva pentru că nu s-a terminat procesul  de fond.” 

Laura Enache: “A fost în judecată cu vecinii pentru suprafaţa de teren şi am 

sentinţa definitivă.” 

Baco Mihai: “Eu vă propun amânare ca să vedem actele.” 

Maier Eugen: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot cine este pentru amânarea 



acestui PUZ.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 19 voturi pentru amânare şi o abţinere 

Rotar Marius.”  

 

 

           Art.6: Avizează Planul Urbanistic Zonal “Construire locuinţă unifamilială, str. 

Marcus Aurelius”, solicitant Dobrotă Ana. 

             Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum  şi raportul 

de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Maier Eugen: “Dacă nu mai sunt discuţii supun la vot avizarea acestui PUZ.” 

“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

   

   Art.7: Avizează Planul Urbanistic Zonal “Introducere în intravilan pentru 

construire locuinţe unifamiliale, str. Bradului”, solicitant Haneş Lucreţia şi Haneş 

Voicu. 

          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum  şi raportul 

de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Maier Eugen: “Dacă nu mai sunt discuţii supun la vot avizarea acestui PUZ.” 

“Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

   

 

   Art.8: Avizează Planul Urbanistic Zonal “Construire locuinţă unifamilială, str. 

Brânduşei”, solicitant Frăţilă Iosif. 

           Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă PUZ-ul precum  şi raportul 

de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil cu condiţii proiectul”. 

Maier Eugen: “Corelarea aliniamentului.” 

Călin Hedviga: “Condiţia a fost introdusă.” 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Şi avem administrator drum?” 

Laura Enache: “O să-l obţin până la avizarea finală a PUZ-ului.” 



          Maier Eugen: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot avizarea acestui PUZ.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 

 

           Art.9: Nu Avizează Planul Urbanistic Zonal “SCHIMBARE REGIM DE 

INALTIME DIN D+P+3E IN D+P+3E+M – LA BLOCUL A4, str. Vasile 

Alecsandri”, solicitant SC ALPHA IMOBILIARE SRL. 

          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul  precum  şi raportul 

de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul  din 

partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea lucrărilor publice, 

ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea monumentelor istorice şi de 

arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a dat aviz nefavorabil pentru acest proiect de 

hotărâre şi avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Aici a fost o neînţelegere deoarece domnul Curea nu a 

venit să ne prezinte clar situaţia şi ca urmare cu acelaşi aviz mai avem încă şase 

parcări la demisolul blocului. Acum sunt 25 de parcări. Şi atunci vă propun să-l 

avizăm pentru că au fost introduse condiţiile.” 

Maier Eugen: “Aici este vorba de regimul de înălţime.” 

Bărdaş Horea Mihai: “A fost respins din cauza parcărilor. Dar regimul de 

înălţime e cu mansardă.” 

Maier Eugen: “Aici scrie nu avizează PUZ schimbare regim de înălţime.” 

Paul Voicu: “Aşa se numeşte el. Nu a fost cauza regimul de înălţime. Dacă îmi 

daţi voie vă explic.” 

Bărdaş Horea Mihai: “Nu ne mai explicaţi. Supuneţi la vot avizarea.” 

Maier Eugen: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot avizarea acestui proiect.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

  

 

Art.10: Aproba Planul Urbanistic de Detaliu “CONSTRUIRE GARAJ 

PENTRU 2 MASINI,  B-DUL TRANSILVANIEI, NR. 22”, solicitant BONTEA 

MARIA, BONTEA PAMFIL. 

           Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum  şi raportul 

de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil cu condiţii acest proiect de 

hotărâre.” 

           Maier Eugen: “Varianta a doua.” 

           Cimpoeş Cornel Pavel: “Să fie retrase mai în spate.” 

          Maier Eugen: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot aprobarea  acestui proiect cu 

condiţia ca garajul să fie retras înspre curtea omului.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru. 



    Art.11:  Aprobă Planul Urbanistic De Detaliu "Schimb de destinaţie din punct 

termic în locuinţe colective P + 3E, Ampoi III" solicitant SC DRAGON RC SRL. 

         Se dă cuvântul doamnei Călin Hedviga care prezintă PUD-ul precum şi raportul 

de specialitate. 

        Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

         Cimpoeş Cornel Pavel: "Comisia a avizat favorabil cu condiţia conformării 

construcţiei astfel încât numărul de apartamente să fie identic cu numărul de garaje 

care să fie amplasate la parter sau la subsol şi nu avem obiecţiuni în privinţa aprobării 

acestuia". 

         Contor Gheorghe: "Aici scrie din locuinţă nu din punct termic." 

         Maier Eugen: "Dacă nu sunt discuţii supun la vot proiectul de hotărâre." 

         Cimpoeş Cornel Pavel: “Cu condiţiile impuse de comisie.” 

         Maier Eugen: “Da cu condiţiile impuse.” 

         "Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru." 
 

 

   Art.12: Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “SCHIMB DE DESTINATIE       

PARTIALA DIN LOCUINTA IN GRADINITA PENTRU PERSOANE 

NEVAZATOARE, CU EXTINDERE SI MODERNIZARE, str. Nicolae Grigorescu, 

nr,1i”, solicitant BOLEA NICOLAE si BOLEA MARIA. 

          Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

          Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi 

nu avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Maier Eugen: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot aprobarea acestui proiect.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 
 

          Art.13:Aprobă Planul Urbanistic de Detaliu “REAMENAJARE PIATA DE 

VECHITURI, STR. GH. SINCAI”, solicitant SC CORA CONSTRUCT SRL. 

           Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil cu condiţia ca soluţia 

urbanistică adoptată să fie în conformitate cu reglementările stabilite prin PUZ 

Cartier Ghe. Şincai şi să fie preluate ulterior de zona aferenta pieţei şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Călin Hedviga: “Există o condiţie aici. Municipiul Alba-Iulia are în lucru un 



PUZ în zona talciocului. În comisie s-a stabilit că reglementările aprobate aici de 

dumneavoastră să se adapteze ulterior PUZ-ului aprobat în zona talciocului.” 

Pleşa Gabriel: “Unde este?” 

Călin Hedviga: “Suntem în zona Gheorghe Şincai.” 

Bărdaş Horea Mihai: “În Ţigănime. PUZ-ul este al Primăriei?” 

Paul Voicu: “PUZ-ul este iniţiat de noi, de către Primărie.” 

Călin Hedviga: “Noi vrem să reabilităm această zonă, să stabilim trama 

stradală iar în zona de proiectare piaţa de vechituri se menţine.” 

Cimpoeş Cornel Pavel: “În comisie s-a discutat că cel care vrea să amenajeze 

pe gratis e ok. Dar nu implică faptul că după aceea îl va scoate la licitaţie.” 

Bărdaş Horea Mihai: “Asta vroiam şi eu să întreb. După ce îl reabilităm noi îl 

dăm în administrare?” 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Nu. Nu trebuie să fie el cel care va administra. Va fi o 

licitaţie.” 

Bărdaş Horea Mihai: “Reamenajăm şi după aceea scoatem la licitaţie. Bună 

treabă.” 

Paul Voicu: “Îl amenajăm noi. E vorba de PUD.” 

Bărdaş Horea Mihai: “Să ne lămurim. Îl facem boboc şi după aceea îl dăm la 

unu. Ori îl facem boboc şi îl ţinem la Primărie.” 

Maier Eugen: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot aprobarea acestui proiect cu 

condiţiile impuse de comisie.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 Art.14: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “CONSTRUIRE HALE DE 

PRODUCTIE, STR. AL. I. CUZA , NR.33”, solicitant SC IPEC SA . 

         Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil cu condiţii acest proiect de 

hotărâre.” 

Călin Hedviga: “Condiţiile au fost introduse. A fost studiată toată incinta.” 

Baco Mihai: “Fără traversarea Clujului?” 

Călin hedviga: “Da.” 

Baco Mihai: “Cu căruciorul sau cu maşina.” 

Maier Eugen: “Dacă nu mai sunt discuţii supun la vot aprobarea acestui 

proiect.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 

    Art.15: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCEREA IN INTRAVILAN 

PENTRU CONSTRUIRE LOCUINŢE UNIFAMILIALE, ALBA IULIA –  

MICEŞTI, ZONA  „ŞES”, solicitant NOVACEANU IULIA. 

           Călin Hedviga: “Pentru art. 15 vă propun amânare deoarece lipseşte avizul de 

la Oficiul de cadastru pentru introducere în intravilan.” 

          Maier Eugen: “Cine este pentru amânare?” 



          “Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru amânare.” 

 

 

        Art.16: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 

PENTRU CONSTRUIRE LOCUINŢE UNIFAMILIALE, ALBA IULIA – OARDA 

DE JOS, ZONA „OBREJA”, CONTINUARE LA STR. GAROAFELOR, FN”, 

solicitant JOSAN RADU FLORIN SI SAS GHEORGHE. 

         Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

  Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil proiectul şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa aprobării acestuia”. 

Maier Eugen: “Având în vedere că nu sunt discuţii referitoare la acest proiect 

supun la vot cine este pentru.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 21 voturi pentru.” 

 

 

 

            Art.17: Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 

PENTRU CONSTRUIRE HALA INDUSTRIALA SI IMPREJMUIRE TEREN , 

SOSEAUA DE CENTURA, FN”, solicitant SC SETINSTAL SRL. 

          Călin Hedviga: “Şi pentru acest articol vă propun amânare deoarece lipseşte 

avizul de la Oficiul de cadastru pentru introducere în intravilan.” 

           Maier Eugen: “Cine este pentru amânare?” 

          “Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru amânare.” 

 

 

Art.18  Aprobă Planul Urbanistic Zonal “MODIFICARE REGLEMENTARI 

URBANISTICE AFERENTE LOTULUI, STR. LUPSA, F.N. INTRAVILAN”, 

solicitant OPREAN IOAN STEFAN, PETRASCU RARES ALEXANDRU. 

       Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil cu condiţi realizării a două 

locuinţe individuale cuplate” 

Călin Hedviga: “Condiţia o menţinem?” 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Da. Două locuinţe individuale.” 

Maier Eugen: “Dacă nu mai sunt discuţii supun la vot cine este pentru 

aprobarea acestui proiect cu condiţia impusă.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 



 Art.19 Aprobă Planul Urbanistic Zonal “CONSTRUIRE LOCUINTE 

FAMILIALE INDIVIDUALE, INSIRUITE, CUPLATE SI CREERE DRUM DE 

ACCES, ALBA IULIA –Zona DINAMITA”, solicitant COSMA VASILE, 

DRAGOMIR IRIMIE, CIOANCA VALER, CORDOS MARCEL, GOMBOS 

REMUS. 

        Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil proiectul şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa aprobării acestuia”. 

Maier Eugen: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot cine este pentru.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 

 

 Art.20 Aprobă Planul Urbanistic Zonal “INTRODUCERE IN INTRAVILAN 

PENTRU CONSTRUIRE LOCUINTA UNIFAMILIALA, ZONA VALEA 

AURULUI”, solicitant HETEA GABRIEL. 

 Călin Hedviga: “Pentru acest articol vă propun amânare din acelaşi motiv. 

Lipseşte avizul.” 

          Maier Eugen: “Cine este pentru amânare?” 

          “Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru amânare.” 

 

 

 Art. 21  Aprobă Planul Urbanistic Zonal “MODIFICARE UTR ZONA DE 

LOCUINTE INDIVIDUALE IN ZONA MIXTA, STR. FLORILOR, NR. 6”, 

solicitant POPA MARIA. 

        Se dă cuvântul d-nei  Călin Hedviga care prezintă proiectul precum  şi raportul 

de specialitate. 

Călin Hedviga: “Aici este o documentaţie pe care am discutat-o şi luna trecută 

când aţi propus amânare. Avizul era cu favorabil din partea ambelor comisii.” 

Maier Eugen: “Comisia?” 

Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil proiectul. “ 

Baco Mihai: “Luna trecută eu am făcut scandal. Nu pot să accept transformarea 

unei străzi de 10 m într-o zonă mixtă.” 

Laura Enache: “Pot să vă explic. Am vrut să o transformăm într-o zonă mixtă şi 

să mai încapă încă o cameră acolo.  Va fi zonă mixtă în sensul că lângă locuinţă va fi 

o cameră şi un birou de consultanţă.” 

Contor Gheorghe: “Zonă mixtă poate fi şi altceva. Şi depozit şi alte minuni.” 

Bărdaş Horea Mihai: “Vă rog să întrebaţi dacă construcţia este făcută.” 

Maier Eugen: “Nu are importanţă şi relevanţă.” 

Bărdaş Horea Mihai: Ba are. Dacă construcţiile se fac înainte de a le aproba noi 

nu are rost să le mai trecem prin Consiliul local.” 

Maier Eugen: “Dacă nu mai sunt discuţii supun la vot cine este pentru 

aprobarea acestui proiect în forma prezentată.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 2 voturi pentru Pleşa Gabriel, 

Hondola Liviu, 5 abţineri Dărămuş Marcela Eugenia, Cornea Vasile, Cimpoeş Cornel 



Pavel, Popa Pavel, Paul Voicu şi 13 voturi împotrivă Breaz Valer Daniel, Lupea Iulian 

Nelu, Contor Gheorghe, Rotar Marius, Domuţa Iulius Viorel, Baco Mihai, Maier 

Eugen, Sandu Cornel Stelian, Bogăţan Ioan, Bărdaş Horea Mihai, Pop Monica Liana, 

Oneţiu Cornelia Maria, Puican Ioan.” 

Maier Eugen : “Deci, se repringe.” 

 

S-a adoptat Hotărârea nr. 143/2010. 

 

          Maier Eugen: “Mai avem la diverse, tot legat de PUD-uri o solicitare a doamnei  

Jurca Maria Georgeta  pentru extindere perimetru intravilan Calea Moţilor.” 

         Călin Hedviga: “Am mai discutat această problemă în luna decembrie. Să vă 

spun despre ce este vorba. În decembrie doamna Jurcă a  făcut o solicitare serviciului 

nostru de urbanism pentru un teren pe care îl deţine în PUZ Alba Iulia-Miceşti. Este o 

fâşie de 9m. Nefiind mulţumită de răspunsul pe care l-am semnat eu a făcut o 

solicitare către Consiliul local. În consecinţă vă rog să vă spuneţi şi punctul 

dumneavoastră de vedere şi anume dacă vă menţineţi sau nu hotărârea.” 

           Maier Eugen: “Supun la vot cine este pentru menţinerea hotărârii.” 

            “Fiind supusă la vot propunerea a fost votată cu 20 voturi pentru.” 
 

          10. Aprobă modificarea caracteristicilor principale şi a indicatorilor tehnico-

economici aprobaţi prin HCL nr. 111/2009 pentru obiectivul: “Modernizare DN 1 

E81 de la km 382+400 la KM 385+160, str. Al. I. Cuza, inclusiv podul peste râul 

Ampoi şi pasajul peste calea ferată – municipiul Alba-Iulia.” 

          Se dă cuvântul d-nei  Silvia Moldovan care prezintă proiectul precum  şi 

raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Cimpoeş Cornel Pavel care prezintă raportul de 

avizare din partea comisiei de organizare şi dezvoltare urbanistică, realizarea 

lucrărilor publice, ecologice, protecţia mediului înconjurător, conservarea 

monumentelor istorice şi de arhitectură. 

 Cimpoeş Cornel Pavel: “Comisia a avizat favorabil proiectul şi nu avem 

obiecţiuni în privinţa aprobării acestuia”. 

Maier Eugen: “Dacă nu sunt discuţii supun la vot cine este pentru.” 

 “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru.” 
 

             S-a adoptat Hotărârea nr. 144/2010 

 

           11. Aprobă parcelarea imobilului situat în Alba-Iulia, str. Ulmului, nr. 1C, 

înscris în CF nr. 10104 Alba-Iulia în vederea restituirii în condiţiile  legii nr. 10/2001 

Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

Hondola Liviu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Maier Eugen: "Dacă nu aveţi discuţii supun la vot cine este pentru." 

  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 



 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 145/2010 

 

 

12. Aprobă revocarea HCL nr. 348/2009 cu privire la transmiterea dreptului de 

administrare asupra unor imobile la Direcţia de Sănătate Publică a judeţului Alba. 

Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

 Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

  Hondola Liviu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Maier Eugen: “Este vorba de a transmite dreptul dar clădirea este în 

patrimoniul statului.” 

  Maier Eugen: "Dacă nu aveţi discuţii supun la vot cine este pentru revocarea 

hotărârii." 

  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru revocare." 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 146/2010 

 

13. Aprobă înscrierea dreptului de proprietate a municipiului Alba-Iulia asupra 

imobilului Casa Copiilor, str. M. Viteazu. 

Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

Hondola Liviu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Maier Eugen: "Dacă nu aveţi discuţii supun la vot cine este pentru." 

  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 147/2010 

 

 

  14. Aprobă însuşirea documentaţiei tehnice de parcelare a unui imobil (teren) 

situat în Alba-Iulia, str. Arieşului, FN. 

Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

Hondola Liviu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Maier Eugen: "Dacă nu aveţi discuţii supun la vot cine este pentru însuşire." 

  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru însuşire." 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 148/2010 

 

  



15. Aprobă donaţia unui teren (drum) situat în Alba-Iulia, zona “Coasta 

Curată”. 

Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

Hondola Liviu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Maier Eugen: "Dacă nu aveţi discuţii supun la vot cine este pentru." 

  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 149/2010 
 

16. Aprobă donaţia unui teren (drum) situat în Alba-Iulia, Bărăbanţ, str. Zona 

“Peste Vale.” 

Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

Hondola Liviu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Maier Eugen: "Dacă nu aveţi discuţii supun la vot cine este pentru." 

  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 150/2010 

 

 

 17. Aprobă expertiza tehnică efectuată în dosar nr. 4368/176/2009 aflat pe rol 

la Judecătoria Alba-Iulia. 

Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

Hondola Liviu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Maier Eugen: "Dacă nu aveţi discuţii supun la vot cine este pentru neînsuşire." 

  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru neînsuşire." 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 151/2010 

 

 

 18. Aprobă expertiza tehnică efectuată în dosar nr. 6583/176/2009 aflat pe rol 

la Judecătoria Alba-Iulia. 

Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

Hondola Liviu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 



avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Maier Eugen: "Dacă nu aveţi discuţii supun la vot cine este pentru 

nerectificare." 

  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru nerectificare." 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 152/2010 

 

 

     19. Aprobă expertiza tehnică efectuată în dosar nr. 2356/176/2008 aflat pe rol 

la Judecătoria Alba-Iulia. 

Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

Hondola Liviu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Maier Eugen: "Dacă nu aveţi discuţii supun la vot cine este pentru însuşire." 

  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru însuşire." 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 153/2010 

 

21. Proiect de hotărâre cu privire la documentaţia tehnică de rectificare a 

suprafeţei imobilului (teren) situat în Alba-Iulia, str. Henri Coandă, nr. 20. 

Se dă cuvântul d-nei Aurica Groza care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul d-lui consilier Hondola Liviu care prezintă raportul de avizare 

din partea comisiei pentru administrarea domeniului public şi privat, agricultură. 

Hondola Liviu: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi nu 

avem obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

 Maier Eugen: "Dacă nu aveţi discuţii supun la vot cine este pentru." 

  “Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 20 voturi pentru." 

 

           S-a adoptat Hotărârea nr. 154/2010 

 

20. Aprobă alegearea preşedintelui de şedinţă care va conduce lucrările 

Consiliului local al municipiului Alba-Iulia în perioada iunie – august 2010. 

    Se dă cuvântul d-nei Mirela Popescu care prezintă proiectul de hotărâre şi 

raportul de specialitate. 

Se dă cuvântul doamnei Pop Monica care prezintă raportul de avizare din 

partea comisiei pentru administraţie publică locală, juridică şi disciplină, relaţii cu 

publicul, probleme ale minorităţilor, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor 

şi libertăţilor cetăţeneşti. 

Pop Monica: “Comisia a avizat favorabil acest proiect de hotărâre şi avem 

obiecţiuni în privinţa adoptării acestuia.” 

Maier Eugen: “În comisie s-a propus ca preşedinte de şedinţă doamna consilier 

Oneţiu Cornelia Maria.” 

Pleşa Gabriel: “Cu respect pentru toţi colegii aş vrea să ridic o problemă. De 

doi ani suntem împreună în noua formulă. Ştiu că nu este prevăzută în regulament dar 



m-am documentat pentru şedinţa de azi şi există o regulă nescrisă în Consiliu local de 

vreo 13-14 ani, în care prin rotaţie, în ordine alfabetică să alegem preşedintele de 

şedinţă. Mă întreb domnul Breaz, doamna Dărămuş, domnul Hondola, domnul 

Puican de ce nu sunt aleşi? De ce nu se respectă această regulă? Să încercăm să ne 

respectăm şi să fie o brumă de democraţie. Am zis că poate e o greşeală. Poate colegii 

au lipsit şi se revine. Dar culmea. Nu sunt aleşi colegii din opoziţie. Să nu spun din 

opoziţie. Din alte partide. Am pus această întrebare ca să ne lămurim. Dacă nu o las 

cel puţin pentru meditaţie.” 

Maier Eugen: “Domnul Popa Pavel vă rog să faceţi propuneri pentru 

preşedintele de şedinţă care va conduce şedinţele de consiliu în următoarele trei luni.” 

Popa Pavel: “O propun pe doamna Oneţiu Cornelia Maria.”  

Maier Eugen: "Domnilor consilieri dacă nu  sunt discuţii supun la vot  proiectul 

de hotărâre."  

 "Fiind supus la vot acesta a fost votat cu 14 voturi pentru şi 6 abţineri Oneţiu 

Cornelia Maria, Pleşa Gabriel, Hondola Liviu, Puican Ioan, Dărămuş Marcela 

Eugenia, Lupea Iulian Nelu." 
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Silvia Moldovan: “Domnul preşedinte, vă rog să-mi daţi voie. Am înţeles că în 

şedinţa de luna trecută a fost o interpelare referitoare la investiţiile ce s-au realizat şi 

care se vor realiza în Bărăbanţ. Vreau să vă spun că suntem pregătiţi să investim şi în 

Bărăbanţ. Dar trebuie să intervenim cu cap şi logic. Am realizat şi acolo investiţii. 

Ultima intervenţie majoră este legată de extinderea reţelei de canalizare, tot ceea ce 

înseamnă partea dreaptă a localităţii, cu tot ce a avut capacitate de descărcare pe 

strada Mureşului, respectiv 3 km şi 300 reţele de canalizare. De abia s-au finalizat. 

Era tot ce putea fi realizat din prisma descărcării. Toate celelalte străzi sunt incluse în 

proiectul mare de extindere a canalizării, proiect pe care ştiţi că îl aşteptăm şi noi 

pentru oraş şi pentru celelalte localităţi: Partoş, Oarda, Miceşti. POS-ul de mediu care 

nu este în competenţa noastră de promovare.” 

Bărdaş Horea Mihai: “Haideţi să o ascultăm pe doamna Moldovan că după 

aceea ziceţi că nu avem treabă cu Bărăbanţul. Haideţi să o ascultăm domnul Puican. 

Vedeţi că nu ascultăm şi după aceea rămânem exact cu ce s-a întâmplat în Bărăbanţ. 

Cu nimic. Vă spun punctul meu de vedere. Eu ştiu ce se scrie pe hârtie. Pe hârtie se 

scrie de investit în zona Bărăbanţ. În afară de proiectul Samtid de introducere a apei 

care mi se pare chiar o aberaţie să spun că am investit apă în Bărăbanţ. Mai trebuie să 

spunem că am băgat şi iluminatul. Nu mai vreau să reiau discuţia de canalizarea 

aceasta de pe Turnătoriei. Pe strada Mureşului nu se poate circula, doamna 

Moldovan, când plouă. Nu există canalizare pe partea stângă a străzii Mureşului, nu 

există trotuare, spaţiile verzi sunt pline de bălării. Nu cred că e o mândrie pentru 

municipiul Alba-Iulia modul în care arată Bărăbanţul. Măcar strada Mureşului dacă 

era prinsă într-o asfaltare şi nişte trotuare aşa cum s-a făcut în anumite zone în care nu 

circulă nimeni. Dacă în zona în care este plin de oameni şi este circulată nu se poate 

asfalta şi rămâne betonul pe care l-au pus atunci când au făcut Turnătoria atunci… Eu 

nu mai înţeleg. S-a făcut o canalizare. Dar nu vreau să intru în subiect pentru că e 

presa de faţă. Dar nu se face nimic în partea stângă în care sunt case.” 

Silvia Moldovan: “Ce vreţi să spuneţi că pe partea dreaptă există vreun interes? 

Sau ce? 3 km şi 300 de reţea e nimic?” 



Bărdaş Horea Mihai: “Pe partea dreaptă cine locuieşte la turnătorie?” 

Silvia Moldovan: “Nu pe Turnătoriei, domnul consilier. Să vă spun străzile. Să 

vi le spun?” 

Bărdaş Horea Mihai: “Nu ni le spuneţi pentru canalizarea care a fost făcută 

acum 35 de ani.” 

Silvia Moldovan: “Anul trecut s-a terminat.” 

Bărdaş Horea Mihai: “Aia e singura. Care duce la Centrul de dializă.” 

Silvia Moldovan: “Ascultaţi şi atunci o să cunoaşteţi ce se întâmplă.” 

Bărdaş Horea Mihai: “Cunosc foarte bine.” 

Silvia Moldovan: “Să vă spun. Este vorba de str. Turnătoriei 1200 metri liniari, 

Fagului, Şardului, Măceşului, Poieniţei, Păltiniş, Grădinilor, Cătinei, Ciucaşului şi 

Mureşului un tronson. Haideţi să nu fim aşa. Nouă miliarde de lei s-au dat în ultimii 

doi ani în Bărăbanţ.” 

Paul Voicu: “Doamna Moldovan! Domnul Bărdaş a vrut să îi spuneţi. 

Dumneavoastră aţi spus la toată lumea.” 

Bărdaş Horea Mihai: “Eu rămân la aceeaşi părere. Nu s-a făcut nimic în 

Bărăbanţ. Îmi pare rău.” 

Silvia Moldovan: “Dumneavoastră aţi aprobat proiectele.” 

Bărdaş Horea Mihai: “Păi le-am aprobat. Ce era să fac dacă la Bărăbanţ nu se 

face nici o intervenţie. Măcar pe cele mici să le aprobăm. Să nu aveţi impresia că eu 

vă acuz pe dumneavoastră. În general. În Bărăbanţ de 20 de ani nu s-a putut asfalta o 

stradă.” 

Silvia Moldovan: “Nu s-a asfaltat pentru că nu este canalizare.” 

Bărdaş Horea Mihai: “Eu nu pot să merg la oameni să le spun că ei imi cheamă  

acolo să circul când plouă. Eu le răspund că nu vin când plouă că mă înec. Pentru că 

nu este trotuar. Într-un oraş civilizat ca Alba-Iulia nu este trotuar, nu este asfalt. 

Mergeţi să vedeţi pe partea stângă când plouă că tot pietrişul care l-au pus peste noroi 

s-a dus. Nu pot să le spun oamenilor că s-a făcut.” 

Silvia Moldovan: “Tot oamenii aceştia ne condamnă că azi facem şosea şi 

mâine o spargem pentru canalizare. Să fim înţelegători, să aşteptăm să vedem ce se 

întâmplă cu proiectul de canalizare.” 

Bărdaş Horea Mihai: “Atunci o să fiu înţelegător când o să văd proiectul de 

asfaltare şi trotuare pe str. Mureşului. Atunci o să fiu foarte înţelegător.” 

Silvia Moldovan: “Există proiect pentru Mureşului, Măceşului.” 

Puican Ioan: “S-au aprobat anul trecut.” 

Vasile Cornea: “Să veniţi, doamna directoare să vedeţi ce se întâmplă în zona 

din spatele blocurilor M când plouă. Unde s-a asfaltat?” 

Bărdaş Horea Mihai: “Să nu înţelegeţi că ne-am luat de doamna Moldovan. 

Dânsa nu este de 20 de ani în Primărie.” 

 

Maier Eugen: “Dacă nu mai aveţi şi alte discuţii declar şedinţa închisă.” 

 

Alba Iulia, 25 mai 2010 
 

 PREŞEDINTELE ŞEDINŢEI,                                  p. SECRETAR 

                    Consilier                                                       Georgeta Rânghet 

                Maier Eugen  

 



  

 

 

 

  

 

 

 

  

 

 


